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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 20/2013 
Caràcter: ordinària 
Data: 26 de gener de 2015 
Horari: 18.55 a 19.20 h 
Lloc: Sala del Centre Cívic del Poblenou 
 
 
Assistents 
 
Cristian Sánchez García, president 
Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
 
Altres assistents: 
Marta Puga Cánovas. Coordinadora de projectes i activitats de Fira Sabadell. 
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
Públic assistent 
 
Absents 
 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Juan Carlos Regalado Gallego, vocal de l’AV del Poblenou de la Salut 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
Emila Fernandez Romero, vocal de les entitats culturals 
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Programació de Fira Sabadell  
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Comunicacions.  
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que no hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president declara oberta la sessió amb 
caràcter informatiu. 
 
  
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  

 
El president del Consell del Districte 7 dóna la benvinguda als assistents.  

 
Es posposa aquest punt ja que no hi ha quòrum. 
 
 

2. Programació de la Fira de Sabadell.  
 
El president exposa per falta de quòrum no s’explicarà el següent punt, no obstant es 
farà arribar per correu electrònic als membres del ple. 

 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 

 
Atès que no hi havia el quòrum suficient per prendre una decisió sobre la proposta de 
medalla d’honor presentada per l’Associació de Veïns del Poblenou, els assistents, 
tenint en compte el Reglament de protocol i cerimonial de l’Ajuntament de Sabadell, 
aprovat pel Ple municipal del dia 5 d’abril de 2011, van acordar elevar-la a la Junta de 
Portaveus, perquè sigui aquesta qui valori la conveniència d’aprovar-la. La proposta és 
la següent:  “Proposar per a la concessió de la Medalla d’Honor de Sabadell del Districte 
7 a les dones del Casal d’Avis del Poblenou de la Salut”.  
 

4. Informació dels consells sectorials. 
 
Es posposa aquest punt per falta de quòrum. 
 

 
5. Comunicacions  

 
S’informa que hi ha hagut una reforma fiscal que afecta a totes les entitats. Està previst 
que es realitzin sessions informatives. Se’ls hi comunicarà de la data tan bon punt ho 
sàpiga. 
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6. Torn obert de paraules 

 
El president diu que en el pròxim i darrer Ple de la legislatura es tornarà a preguntar si 
volen continuar realitzant els plens alternant els centre cívics de Torre-romeu i 
Poblenou. 
 
El Sr. Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals, pregunta per un local 
ubicat el c. de Susqueda i si seria possible llogar-lo de cara el ramadà. 
 
El president diu que faran les consultes i li donaran resposta. 
 

 
El presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat  

 
 
 
 
 
 
 


